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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  lergrav@buf.kk.dk  
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / https://lps.aula.dk/  

 

 

 

 

Referat 8. ordinære møde i skolebestyrelsen 

skoleåret 2023/24  
 

Onsdag d. 12. juni 2024 kl. 16.30–19.00 på Lilleskolen, Wittenberggade 2-4 

 

Tilstede: Elliot, Emilie, Camilla, Nicolaj, Allan, Haydee, Sebastian, Rasmus, Mariane, Jette (ref.) 

Afbud: Signe, Mikkel, Jens 

 
1.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Dagsorden godkendt, dog enighed om at tage punkter i anden rækkefølge pga. at Jette og Rasmus 

også skulle deltage i møde for kommende 0.kl. Referat var godkendt på email. 

2.  O Meddelelser fra formanden 

Tilfreds med forældrearrangementet 15/5 – mange gode og konstruktive forslag fra de fremmødte 

forældre.  

3.  O  Meddelelser fra skolelederen 

Optagede af fagfordelingen for 24/25. Skemalægningskursus med skemalæggerne i uge 23. 

Skemaerne sendt til gennemgang hos lærerne. Forventeligt at skemaerne kan udsendes til 

eleverne ugen før sommerferien. 

To stillinger ude pga. lærerpensioneringer. Barselsstillinger også slået op.   

Dagsdato er der ”Mød din klasse” for forårsbørnene, dvs. de fire kommende 0.kl.  

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Udskoling: afslutning af året med afgangsprøver, mundtlige årsprøver, sammenlægningerne er 

landet.  

Indskolingen: afslutningen af året og planlægning af Grøn uge.  

5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 

Elliot og Signe er genvalgt til næste års.  

Klasserne skal vælge elevrådsrepræsentanter til næste skoleår inden sommerferien – der udsendes 

en aulabesked ang. dette.  

6.  O Orientering fra KKFO 

Optaget af forårsbørnene. Mange børn har overleveringer med fra daginstitution, og det fylder. 

Det kræver ekstra ressourcer og faglighed. Det er allerede noget, der bliver tænkt ind til næste års 

forårsbørn.  

Meget fokus på inklusion 

Skemalægning og årshjul for det kommende år: Der kommer til at være fokus på inklusion 

7.  D Elevstøtteforening – status og drøftelse 

LPS har i mange år haft en ”elevstøtteforening” der fik indtægter gennem overskud ved 

arrangementer (fx Skolens fødselsdag), og som kunne støtte elevaktiviteter. Vi drøftede det på 

mødet i april, hvor der opstod uklarhed om hvad der kunne være næste skridt. Rasmus er gået 

videre med det og giver en status på hvad der nu kan ske. Vi drøfter hvad skolebestyrelsens 

holdning til en elevstøtteforening er. 

 

Rasmus omdelte et skriv om principperne for støtteforeningen og fortalte hvor man er nu: Det 

forventes at støtteforeningen kører med personalerepræsentanter fra næste skoleår. 

Kommentarer: 

• Skolebestyrelsen er glade for at støtteforeningen kommer i gang igen, og at formålet er at yde 

bidrag til gavn for elevernes aktiviteter på skolen. 

• Flere forældre i skolebestyrelsen undrer sig over, at forældrene ikke inddrages i 

støtteforeningen. Det ville være godt at kende årsagen til det. 
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• Skolebestyrelsen opfordrer til at blive orienteret om, hvordan det går med midlerne i 

støtteforeningen. Det kunne passende være når budgettet og regnskabet gennemgås i januar.  

• Der opfordres til, at KKFO’en kan indtænkes.  

• Det virker som om det ikke er helt klart hvem der kan søge om midlerne. Klasselærer kan, 

men kan andre lærere også? Kan pædagoger/KKFO? Kan kontaktforældre? Bestyrelsen 

opfordrer til at det klarlægges.  

• Det opfordres også til at der kommunikeres til skolens brugere om støtteforeningen og 

hvordan den fungerer. 

  

8.  B Forslag om at hæve forældrebetaling til lejrskoler 

(Udskudt fra sidste møde) 

Der er stillet forslag om at forældrebetalingen til elevernes kost på lejrskoler hæves fra 60 til 80 

kr. om dagen pga. at priserne er steget. Dette er en beslutning der påhviler skolebestyrelsen jf. 

Københavns Kommunes styrelsesvedtægt for folkeskolen, §5, stk. 11. 

 

Skolebestyrelsen godkender at hæve forældrebetalingen til 80 kr. om dagen, men regner samtidig 

med at der fortsat findes løsninger til familier med økonomiske udfordringer.  

 

9.  D Skolens traditioner og arrangementer 

(Udskudt fra sidste møde) 

Det er ønsket at få overblik over skolens nuværende fællesarrangementer (fx Skolens fødselsdag, 

juleafslutning, Store stranddag osv.), mhp. at drøfte hvordan disse kan udvikles. Dette skyldes 

bl.a. de diskussioner om udvikling af arrangementer som vi havde i forbindelse med sidste års 

afholdelse af skolens fødselsdag. 

 

• Skolens fødselsdag august 

• Flagdag for overgang fra ind- til udskoling juni 

• Fastelavn 

• Lucia 

• Morgensamling 

• Store Stranddag 

• Motionsdag 

• Første & Sidste skoledag  

• Karameldag – sidste skoledag for 9.kl. 

• Juleafslutning 

 

Kommentarer: 

• Vedrørende Skolens fødselsdag: Der arbejdes på skolen om tidspunktet for afholdelsen skal 

rykkes. Flere i skolebestyrelsen er bekymrede for dette, fordi man oplever at den fungerer 

godt og ligger passende dér omkring slutningen af aug. (evt. starten af sep.).  

• Der opfordres til at traditionerne kommunikeres ud til forældrene, også dem der måske kun er 

for særlige årgange. Så man som forældre får et billede af hvordan det udvikler sig hen over 

skolegangen. 

• Husk at inddrage KKFOen i retænkning af traditioner.  

 

10.  O/D Trafik og sikker skolevej 

(Udskudt fra sidste møde) 

Vi gør status på hvordan det går med trafikken til og fra skolen og drøfter hvilke 

forbedringsinitiativer vi kan arbejde videre med. 

 

Vi drøftede hvad der kunne være af indsatser, og kom hurtigt frem til at en hovedprioritet må 

være at gøre Lergravsvej til en sikker skolevej. Det kunne fx indebære at arbejde på: 

• Optegning af cykelsti (med blå markeringer) i lyskryds ved Øresundsvej/strandlodsvej samt 

Øresundsvej/Backersvej.  

• Lysende skilte, der angiver at her er en skole.  

• Lyskrydset ved Østrigsgade/Lergravsvej skifter meget hurtigt - svært at nå over.  

• Ønske om at nedsætte en arbejdsgruppe, der har fokus på dette ved første bestyrelsesmøde 

næste skoleår.  

• Ønske om at Det lille elevråd adspørges omkring oplevelser med trafik og skolevej.  
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  SPISNING 

11.  D/B Bestyrelsens årsberetning - til godkendelse 

Udkast til beretningen er udsendt som bilag. Vi drøfter dette mhp. godkendelse. Beretningen skal 

formidles til skolens forældre efterfølgende, typisk ved et møde. 

 

Beretningen godkendes med enkelte sproglige ændringer. Sebastian udsender endelig version. 

 

12.  D/B Status på skolebestyrelsens medlemmer og næste års arbejde 

Vi fik ved fredsvalg gennemført valg af tre forældrerepræsentanter til bestyrelsen: Ayhan Can, 

Anne Christensen og Mikkel Dalsgaard (genvalgt). Der er også valgt Fanny Baudo som 1. 

suppleant og Christiane Stelling som 2. suppleant. De nye repræsentanter tiltræder fra næste 

skoleårs start. Samtidig udtræder Dorte og Sebastian ved dette skoleårs afslutning. 

På mødet gives en status for valg af elevrepræsentanter og medarbejderrepræsentanter – begge 

vælges årligt. 

Vi drøfter om der er opmærksomhedspunkter ved overgangen, og aftaler første mødedato for den 

nye bestyrelse. 

 

Elevrepræsentanter er genvalgt. Det forventes at nye kan vælges vinteren 2025. 

Medarbejderrepræsentanter er ikke valgt endnu, men forventes gjort inden ferien. 

Mikkel Dalsgaard repræsenterer (fortsat) KKFO’en i skolebestyrelsen.  

Næstforperson og skoleleder skriver ud ang. første møde efter sommerferien. 

 

13.  O Eventuelt 

Plancher fra forældrearrangementet tages op i skolebestyrelsen efter sommerferien.  

Afdelingsleder skriver til næstforperson ang. datoer for forældremøder næste skoleår.  

 

14.  D Evaluering af mødet 

Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 

Intet til referat. 

15.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 

(sager som elevrepræsentanterne ikke må deltage i) 

Intet til referat. 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 

 

Kommende møder: Ikke flere i år. Første møde næste skoleår meddeles af skoleleder. 


